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Geachte fractie, 
 
 
Wij ontvingen op 3 december 2018 uw vragen ex artikel 37 RvO. Hieronder beantwoorden wij 
uw vragen. 
 
 

1. Is het college op de hoogte van de ontwikkeling van dit “zonnepanelen op scholen 
fonds” en de Stichting Schooldakrevolutie? 
Ja, wij zijn op de hoogte van de ontwikkelingen en houden dit nauwlettend in de gaten. 

 
2. Is het college het eens met Combinatie95 dat we voor “Boxtel Energie Neutraal in 2030” 

alle geschikte daken maximaal moeten benutten voor het opwekken van zonne-
energie? Welke stappen hebt u al gezet om dit in Boxtel te stimuleren en faciliteren? 
Ja, wij zijn het eens dat de we de daken voor zover mogelijk maximaal moeten benutten 
voor het opwekken van zonne-energie. De laatste jaren zijn al flinke stappen gezet om 
te stimuleren en te faciliteren. Te denken aan o.a. de Duurzaamheidslening, de 
samenwerking met de ECB en Woonstichting Sint-Joseph, de voorbeeldpanelen op 
(bijna) alle basisscholen, voorlichtingslessen gegeven door Transitie Boxtel en ook door 
de wethouder. Daarnaast geven wij het goede voorbeeld door het volleggen van de 
daken van het gemeentehuis en de gemeentewerf met zonnepanelen. Verder zijn we 
deelnemer aan het Interreg project ECCO vanuit de Streekorganisatie Het Groene 
Woud samen met de gemeenten Haaren, Meierijstad en Sint-Michielsgestel. Hierbinnen 
kijken we hoe we zo veel mogelijk gemeenschappen (energie coöperaties, dorpsraden, 
buurtverenigingen, ondernemersverenigingen, sportverenigingen, scholen) kunnen 
bewegen om samen te investeren in zonnepanelen. 
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3. Gaat het college scholen actief wijzen op deze mogelijkheid om geld te besparen door 
zelf zonne-energie op te wekken, zodat scholen hier meteen van profiteren zodra het 
“zonnepanelen op scholen fonds” gerealiseerd is? 
Wij houden de ontwikkelingen rondom het fonds nauwlettend in de gaten en zullen de 
scholen hier actief over informeren, zoals wij standaard doen en zodat zij maximaal van 
de mogelijkheden kunnen profiteren. 
 

4. Is het college bereid om alle Boxtelse scholen vooraf, op korte termijn, te ondersteunen 
(indien bouwkundig mogelijk) bij het plaatsen van de panelen, zodat niet elke school die 
toestemming zelf hoeft regelen? 
Waar mogelijk zullen wij de scholen ondersteunen in het traject om de benodigde 
toestemmingen te verkrijgen zodat de administratieve lasten voor de scholen zoveel 
mogelijk beperkt worden. Indien een gezamenlijke toestemming mogelijk is, zullen we 
deze mogelijkheid benutten. Voor scholen waarbij het dak niet geschikt is, kijken we of 
er op een andere wijze verduurzaming mogelijk is waarbij we als gemeente kunnen 
ondersteunen.  

 
Hopende uw vragen voldoende te hebben beantwoord. 
 
 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Boxtel, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De secretaris, De waarnemend burgemeester,  
A.E. Kraal A.M.T. Naterop 
 


